
Z á p i s n i c a

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
v Liptovskom Petre konaného dňa  23. 4. 2012

P r í t o m n í : podľa  prezenčnej  listiny,  ktorá  tvorí
neoddeliteľnú

súčasť tejto zápisnice.
P r o g r a m: 1. Otvorenie

2.  Určenie  návrhovej  komisie,  overovateľov
a zapisovateľa

zápisnice
3. Kontrola plnenia uznesení
4. Informácia o pripravovaných akciách v obci
5. Rôzne
6. Diskusia
7. Návrh na uznesenia
8. Záver

K bodu č. 1.:
- - - - - - - - 

Rokovanie  obecného  zastupiteľstva  otvorila  a viedla
starostka  obce  Anna  Papajová,  ktorá  prítomných  privítala
a oboznámila s programom dnešného rokovania. Hneď v úvode
konštatovala, že rokovania sa zúčastňujú 4/5 poslancov a preto
vyhlásila zastupiteľstvo za uznášania schopné.

K bodu č. 2.:
- - - - - - - - - 

Za overovateľov zápisnice boli určení pp.  Ľubomír Gajdoš
a Ing. Ľubomír Orieška.  Do  návrhovej  komisie  boli  schválení
pp.  Jozef  Masarovič,  Milan  Majer  a  Ľubomír   Šeďo.
Vypracovaním    zápisnice    bola   poverená  p. Illéšová Júlia.

K bodu č. 3.:
- - - - - - - - -

Starostka obce previedla kontrolu plnenia uznesení. 
- uznesenie č. 35/2007 – trvá - reklamácia bytového domu č.
401. 



Starostka vstúpi do jednania s firmou Lesostav, s.r.o. Liptovský
Hrádok, aby sa vykonali dohodnuté práce - opravy prasklín na
schodisku a na vonkajšej strane obvodových múrov nájomného
domu.

K bodu č. 4:
- - - - - - - - - 

Starostka  informovala  prítomných  o pripravovaných
akciách v obci: 

1.) Obec  predložila  cez  Miestnu  akčnú  skupinu  Horný
Liptov projekt na rekonštrukciu chodníkov od č. d. 175 až
po  č.  137,  ktorý  bol  podporený  a bude  realizovaný
v letnom  období.  Súčasťou  prác  bude  aj  rekonštrukcia
parku  v strede  obce,  ktorý  sa  bude  revitalizovať  aj  v
ďalšom  období  pokiaľ  ide  o  výsadbu  drevín  a  úpravu
vnútornej plochy.

2.) Počas  roku je plánovaná rekonštrukcia chodníka od
rodinného domu č. 195 /p. Stanislav Stupka/ až po rodinný
dom č. 200 /p. František Murtin/

3.) Obec požiadala cez MAS Horný Liptov  aj o podporu
ďalšieho  projektu,  konkrétne  rekonštrukciu  chodníka  na
sídlisku,  od bytového domu 252 až 245,  ktorý je  ešte v
schvaľovacom procese.

4.) Obec požiada v rámci  Miestnej akčnej skupiny Horný
Liptov o grant na detské ihrisko pre deti  do 12 rokov. Je
potrebné vytypovať lokalitu na jeho umiestnenie.

5.) V budove  Kultúrneho  domu  v Liptovskom  Petre  je
nutné realizovať rekonštrukciu sociálneho zariadenia.

6.) Ostatné akcie závisia od finančných možností obce.

K bodu č. 5
- - - - - - - - - 

-  16.  5.  2012  sa  v obci   uskutoční  zber  nebezpečného
odpadu

- 18. 5. 2012 cez obec prebehne olympijská štafeta
-  19.  5.  2012  sa  uskutoční  na  ihrisku  pri  Belej  súťaž

mladých hasičov PLAMEŇ.

- Ing. Matej Čukan navrhol ujednotenie cien za prenájom
pozemkov vo vlastníctve obce



-  p.  Milan  Majer  informoval  prítomných  o prepadajúcom,
prasknutom  strope  v budove  požiarnej  zbrojnice.  Trámy  sú
zhnité, je nutné realizovať výmenu trámov, vyžiadať stanovisko
statika,  ktorý  zistí  mieru  poškodenia  a vypracuje  odborný
posudok.

Ďalším  bodom rokovania  O.Z.  bolo  prejednanie  ceny  za
prenájom  priestorov  zasadačky  a sály  kultúrneho  domu.
Jednohlasne boli schválené nasledovné ceny:

prenájom sály 10,- €/hod.
prenájom zasadačky     5,- €/hod.
prenájom sály, zasadačky (jednorazová akcia)  10,-

€/hod.

Bolo  prijaté  uznesenie
11/2012

K bodu č. 6
- - - - - - - - -

 
- V diskusii odzneli požiadavky a vyjadrenia k ďalšiemu rozvoju
obce.

Ľubomír Gajdoš
-  upozornil  na  skutočnosť,  že  v lokalite  Fľak  ešte  nebol
umiestnený kontajner
- v priestoroch okolo reklamných bilbordov je porozhadzovaný
papier z potrhaných plagátov

Ing. Ľubomír Orieška
- upozornil  na zmeny v zákone č. 131/2010, v zmysle ktorého
bude  potrebné  zapracovať  zmeny  v prevádzkovom  poriadku
domu smútku
- navrhol,  aby boli  upravené ceny prenájmu hrobových miest
s rozlíšením  pre  obyvateľov  Liptovského  Petra  a občanov
bývajúcich  mimo obce a súčasne aj  ceny  za  prenájom domu
smútku
- v hornej časti miestneho cintorína je potrebné napojiť ventil,
aby bolo možné púšťať vodu
- v dome smútku je potrebné vymeniť žiarovky

Ing. Matej Čukan



-  navrhol,  aby  sa  realizovalo  opílenie  kriakov  okolo  cesty
vedúcej popod diaľnicu smerom k diaľničnému mostu

Ľubica Uličná
-  navrhla,  aby  v najbližšom  čísle  Spravodajcu  obce  bola
zverejnená informácia o histórii ochotníckeho divadla v obci

K bodu č. 7:
- - - - - - - -
P r i j a t é   u z n e s e n i a    z    r o k o v a n i a   O b e c

n é h o 

z a s t u p i t e ľ s t v a    v      L i p t o v s k o m      P E T
R E
Obecné zastupiteľstvo v Liptovskom Petre
p r i j a l o
uznesenie č. 11/2012
schvaľuje
- ceny za prenájom sály  10,-  €/hod.,  zasadačky  5,-  €/hod.
a prenájom sály, zasadačky (jednorazová akcia) 10,- €

Uznesenie  prijaté  na  dnešnom  zasadnutí  č.   11/2012  bolo
prijaté
za uznesenie hlasovalo 8 poslancov 
proti hlasovalo 0 poslancov 
zdržalo sa 0 poslancov

K bodu č. 8:
- - - - - - - - -

Po  vyčerpaní  programu  a po  schválení  navrhnutého
uznesenia  starostka  obce  poďakovala  prítomným  za  účasť
a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončila.

Zápisnica nahlas diktovaná, schválená a podpísaná.
                                                        D. a h.

Ing. Ľubomír Orieška Anna
Papajová



Ľubomír Gajdoš
starostka 
overovatelia
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